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Aloitteen sisältö 

Koronavirus Covid-19 aiheutti maailmanlaajuisen pandemian ja vauhditti etätyön tekemistä. 
Myös Loimaan kaupungissa se on ollut mahdollista kiitos teknisen kehityksen. Nyt, kun 
"vaaratilanne" on ainakin toistaiseksi ohitse on kaupungin hallinnossa syytä palata entiseen 
käytäntöön eli kaupunginvaltuuston, -hallituksen ja lautakuntien kokoukset tulee järjestää 
niin, että kaikki ovat fyysisesti paikalla. Tämä on sosiaalisesti, inhimillisesti ja jopa 
taloudellisesti järkevää. Unohtaa ei myöskään sovi, että tietyissä kokouksissa saatetaan 
käsitellä salassa pidettäviä tai muuten arkaluonteisia asioita. Mikään ei takaa, että joku 
etäyhteydessä oleva osallistuja olisi koonnut "ruudun" ääreen "ystävät ja kylänmiehet" 
seuraamaan kokousta, jolloin salaisuudet voisivat levitä huhuina ympäri pitäjää ja tietysti 
kertojien värittäminä. Varmaankaan tällaista ei Loimaalla ole tapahtunut, mutta parempia 
katsoa kuin katua. Vaikka kaupunginhallitus on hiljattain hyväksynyt kaupungin oman 
henkilökunnan etätyöjärjestelyt, pitäisi erityisesti esihenkilöasemassa olevat velvoittaa 
olemaan fyysisesti mahdollisimman paljon paikalla, se olisi moraalisesti tärkeätä varsinkin 
niille työntekijöille, jotka eivät työn luonteen vuoksi voi minkäänlaista etätyötä tehdä. 
Tietysti on esihenkilöitä, joita ei tarvittaisi edes etänä läsnä, mutta se on kaupungin 
organisaatiosta päättävän tason asia. 

Vastuuhenkilö 


